

EU-Konformitätserklärung

EU Declaration of Conformity

664.20007.04

Hersteller: Siemens AG
Manufacturer: Digital Factory
 DF MC MF-EWN

Anschrift: Industriestraße 1
Address: DE-97615 Bad Neustadt a. d. Saale
 Germany

Produktbezeichnung: Drehstrom - Asynchronmotor
Description of the Product: Three-phase asynchronous motor

1	P	H	4	1	0	0	-	0	A	A	0	0	-	0	A	A	0		
		M	6		bis/to	bis/to		bis/to	bis/to	bis/to	bis/to	bis/to		bis/to	bis/to	bis/to	bis/to	-	Z
					6	9		9	Z	Z	9	9		9	Z	Z	9		

Der oben beschriebene Gegenstand der Erklärung erfüllt folgende einschlägige Harmonisierungsrechtsvorschrift(en) der Union:

The object of the declaration described above is in conformity with the following relevant Union harmonisation legislation(s):

2006/95/EG Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 12. Dezember 2006 zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedsstaaten betreffend elektrische Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen. **(bis 19.04.2016)**
Directive of the European Parliament and the Council of 12. December 2006 on the approximation of the laws of the Member States related to electrical equipment designed for use within certain voltage limits. (until 19.04.2016)

2014/35/EU Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung elektrischer Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen auf dem Markt, Amtsblatt der EU L96, 29/03/2014, S. 357-374 **(ab 20.04.2016)**
Directive of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits; Official Journal of the EU L96, 29/03/2014, p. 357-374 (from 20.04.2016)

Die Konformität mit der Richtlinie wird nachgewiesen durch die Einhaltung folgender Normen:
Conformity to the Directive is assured through the application of the following Standards:


EN 60034-1:2010 *) +AC:2010 EN 60204-1:2006 +A1:2009 +AC:2010
 *) mit allen relevanten Teilen / *with all relevant parts*

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller.
This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

Die bezeichneten Produkte sind zum Einbau in andere Maschinen bestimmt. Die Inbetriebnahme ist solange untersagt, bis die Konformität des Endproduktes mit der Richtlinie 2006/42/EG festgestellt ist. Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, ist jedoch keine Beschaffenheits- oder Haltbarkeitsgarantie. Die Sicherheitshinweise der mitgelieferten Produktdokumentation sind zu beachten
The products supplied are intended exclusively for installation in a machine. Commissioning is prohibited until it has been established that the end product conforms with the Directive 2006/42/EC. This declaration is an attestation of conformity with the indicated Directive(s) but does not imply any guarantee of quality or durability. The safety instructions of the accompanying product documentation shall be observed.

Unterzeichnet für und im Namen von:/ Signed for and on behalf of:
Siemens Aktiengesellschaft

Bad Neustadt a. d. Saale 04. APR. 2016
Ort / place Datum der Ausstellung/ Date of issue

Dr. Uwe Schüller 
Name / name Unterschrift / signature

Head of Competence Center Motors
Funktion / function

Ersatz für / Substitute for 664.20007.03
Stand / Status: 10.2013

Peter Deml 
Name / name Unterschrift / signature

Head of Supply Chain Management
Funktion / function

Erstausgabe / first document: 1996
Ausgabestand / Status: 04.2016